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Faggruppelandsmøde  

Dato: 19. - 20. maj 2015 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst og præsentation 

2. Valg af mødeleder og referent 

3. Godkendelse af dagsorden  

4. Arbejdsfællesskaber: Somatik, Det nære sundhedsvæsen, Psykiatrien og Ledere 

(se særskilt bilag) 

5.  Fælles oplæg for alle faggrupper i plenum 

6. Elevsituationen og jobcafé, kongresser m.m. hvad sker i afdelingerne. 

7. Nyt fra FUHA og OK-15 

8. Autorisation 

9. Procedure ved ICD  

10. Evt. suppleringsvalg til det faglige udvalg 

11. Evaluering 

12. Eventuelt og tak for denne gang 

---------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 1 

Emne Velkomst og præsentation 

Det faglige udvalg byder velkomme, og der foretages en præsentation 

bordet rundt. 

Ansvarlig Fagligt udvalg 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 2 

Emne Valg af mødeleder og referent 

Ansvarlig Fagligt udvalg 

Til referat Mødeleder: Bettina Venøbo 

Referent: Anne Staub 
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---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 3 

Emne Godkendelse af dagsorden – godkendes af alle deltagere 

Ansvarlig Fagligt udvalg 

Til referat Godkendt 

 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 4 

Emne Arbejdsfællesskaber: Somatik, Det nære sundhedsvæsen, Psykiatrien 

og Ledere 

Ansvarlig Den centrale sektorbestyrelse 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 5 

Emne Fællesoplæg for alle faggrupper i plenum 

Ansvarlig Den centrale sektor 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 6 

Emne Elevsituationen og jobcafé, kongresser m.m. hvad sker der i 

afdelingen 

Ansvarlig Fagligt udvalg og deltagere 

Indhold  

Til referat Elevsituationen: Ålborg tager 1 elev til sommer. 

Glostrup tager 1 ind – det skal pointeres fra ledelsens side, at det er 

et éngangstilfælde! Er ellers glade nok for deres bioanalytiker. 

Roskilde prøver på at blive godkendt til at tage elever og håber at 

blive klar til sommer. 

Århus tager 1 elev til sommer. 

Dianalund tager 1 elev til sommer og har allerede antaget 1 til næste 

år. 

Vejle tager ikke elev ind til sommer, har 2 elever nu, hvor 1 bliver 

færdig til sommer. 

Viborg tager ikke ind til sommer, har 1 nu. 

Odense tager ikke elever mere. 
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Skolen kører hold, selv om der kun er f.eks. 4 elever.  

 

Jobcafé: Joan giver orientering om den dag det var. Skolen undrer 

sig over den ringe tilslutning fra afdelingerne og vil gerne have det 

med her på mødet. Karin giver en forklaring på, hvad Jobcafe’ er. 

Fænomenet er blevet til med baggrund i det store antal af elever på 

grundforløbet, da ikke alle kan komme ud i praktik og derfor på denne 

måde kan ”snuse” lidt til vores fag – audiologi og neurofysiologi.  

 

Kongresser: OCED Finland i juni, gå selv ind og ”Google” det.  

Istanbul i september (Karin fra Dianalund ved mere). 

 

Underviser: Karin er ved at uddanne sig som ungdoms- og voksen- 

underviser - en akademiuddannelse. Man lærer teknikken i at 

undervise, så man kan undervise alle, også måder til at undervise 

dem ”hvor kemien ikke passer”. Hvis man gjorde mere for at klæde 

undervisere (praktikvejleder) på til at undervise, ville man kunne 

højne niveauet den vej fra. Der skal arbejdes på at lave mere tid til 

fordybelse og refleksion for eleverne i stil med den måde, som 

sygeplejestuderende har. 

 

Hvad sker i afdelingerne: Glostrup og Rigshospitalet er lagt 

sammen til en enhed. 

Viborg, Hammel Neurocenter og Silkeborg Sygehus er også en enhed, 

neurofysiologiassistenterne har base i Viborg, men tager ud på 

Hammel og Silkeborg for at lave EEG og på sigt også SEP. 

Rigshospitalet og Dianalund har købt HDEEG (256 elektroder) 

sammen, det står fysisk på Rigshospitalet. Der er så nøjagtig i 

målingen, at det kan bruges mhp. en evt. operation.  

Vejle neurologisk/neurofysiologisk afd. flytter til Kolding i 2016. Der 

laves OCT (måling af synsnerven, status opdatering ift DS)  

Ålborg forsøger at få en læge mere til afdelingen. 

Roskilde får en ny neurofysiolog 1. juni. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Punkt 7 

Emne Nyt fra FUHA og OK-15 

Ansvarlig Fagligt udvalg  

Indhold  

Til referat Nyt fra FUHA: Der har været et møde omkring den nye 

erhvervsskolereform i efteråret.  

 

LLU: Der er lavet en ny erhvervsskolereform, der får indflydelse på 

den nye neurofysionlogi-assistent uddannelse. Da det er ret 

omfattende at skrive om, henvises til hjemmesiden http://www.fuha-

info.dk/  

Evt. spørgsmål kan rettes til den centrale sektor (LLU-punkt er 

redigeret af den centrale sektor). 

 

OK-15: Grundlønsstigning 939 kr. pr. år 

Pension på aften/nattillæg forhøjes fra 4% til 6% 

 

Vi havde ønsket: Flere løntrinsstigninger (f.eks. efter 15 & 20 år) 

Fri hele dagen den 31/12 

Forhøjelse/indførelse af pension for arbejdstidsbestemte ydelser. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 8 

Emne Autorisation 

Ansvarlig Fagligt udvalg 

Indhold  

Til referat Autorisation: Ann Søgård er mødt op (Ulla Rosenquist er syg) til en 

snak om autorisation. Der skal sendes en mere detaljeret beskrivelse 

af vores arbejdsopgaver ind, for at der sættes fokus på, at vi arbejder 

selvstændigt nu. Vi har søgt før og fået afslag. Men mener, at tiden er 

inde til at prøve igen og vil også gerne have nyt navn, hvor ”assistent” 

bliver slettet. Karin har lagt ud på FB i vores gruppe, at vi arbejder på 

navneændring. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Punkt 9 

Emne Procedure ved ICD 

Ansvarlig Fagligt udvalg og deltagere 

Indhold  

Til referat Procedure ved ICD 

Der diskuteres, om hvor vidt der skal være læge tilstede, hvis ICD 

frakobles. Det er forskelligt fra afdeling til afdeling, og de fleste steder 

laves undersøgelsen uden frakobling, men ikke højere op end ved 

albuen på venstre side.  

Fra firmaet bag Keypoint står der i kontraindikationer: En 

patient med et elektronisk implantat (f.eks. pacemaker) må ikke 

udsættes for elektrisk stimulering, med mindre der ligger en 

specialistvurdering til grund herfor. 

 

AMU kursus på Dianalund: Måske laves der et EEG/ENG kursus 

igen. Alle som har været på har fået et stort udbytte. 

Der arbejdes på nye tiltag som ultralyd, doppler. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 10 

Emne Eventuelt suppleringsvalg til det faglige udvalg 

Ansvarlig  

Indhold Mangler der medlemmer til det faglige udvalg eller suppleanter, så 

skal der vælges under dette punkt. 
Til referat Faglig udvalg: Anne Staub, Bettina Venøbo, Joan F. Christensen 

1.supleant: Karin Kristiansen 

2.supleant: Majbritt Smollerup 

FUHA: Bettina Venøbo 

LUU: Karin Kristiansen 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 11 

Emne Evaluering af faggruppelandsmødet 

 

Ansvarlig  
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Indhold En første tilbagemelding om din oplevelse af faggruppelandsmødet - 

senere vil du modtage et elektronisk evalueringsskema. 
Til referat Vi har alt for lidt tid i vores egen faggruppe! 

Men ellers synes vi det har været et rigtigt godt møde og stedet vil vi 

gerne tilbage til! 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Punkt 12 

Emne Eventuelt 

Ansvarlig  

Indhold  

Til referat - 

 


